
Bogusław Dobkowski                                                                     Słupsk: 10.03.2015r.
     radny  w / m

                                                             Pan
                                                             Robert Biedroń
                                                             Prezydent
                                                             Miasta Słupska.

                                            Interpelacja międzysesyjna i zapytanie.

          W kontekście upubliczniania nieprawdziwych opinii na forum Rady Miejskiej, 
a ostatnio nawet w Potyczkach Samorządowych w lokalnej telewizji „VECTRA”  
pragnę przedstawić faktyczne dane, by uniknąć pomówień pod adresem Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Kolejarz”, a przede wszystkim uchronić nasz samorząd przed
podjęciem błędnej decyzji w oparciu o nieprawdziwe dane co do kosztów utrzymania
placówek SOK i punktu bibliotecznego przy ul. B-ci Gierymskich 1.

1. Punkt Miejskiej Biblioteki Publicznej przy ul. B-ci Gierymskich 1 o powierzchni
      445,45 m2 w roku 2014 wnosił do SM „Kolejarz” następujące opłaty:
a) - eksploatacja                             - 5,94 zł/m2/mies.
b) - podatek od nieruchomości       - 2,18 zł/m2/mies.
c) - wieczyste użytkowanie gruntu - 0,12 zł/m2/mies.
d) – ogrzewanie obiektu                  - 2,07 zł/m2/mies.
W dyspozycji Spółdzielni pozostaje tylko pozycja eksploatacja to jest 5,94 zł na m2, 
na co się składa:
- remonty i konserwacja (ponad 2 zł na m2 średnio w spółdzielni);
- ubezpieczenie obiektu;
- sprzątanie terenu, akcja zima, deratyzacja itp.;
- oświetlenie terenu;
- koszty ogólne i administracji (ok. 1,48 zł/m2/miesięcznie).
Reasumując to te: 1,48 zł x 445,45m2 x 12miesięcy = 7.911 zł  za cały 2014 rok 
pozostało w Spółdzielni, bo pozostałe koszty trzeba było opłacić usługodawcom.

2. Słupski Ośrodek Kultury przy ul. B-ci Gierymskich 1 o powierzchni 859,75 m2
     w roku 2014 wnosił do SM „Kolejarz” następujące opłaty:
a) eksploatacja                                 - 10,80 zł/m2/mies.
b) podatek od nieruchomości          -   2,18 zł/m2/mies.
c) wieczyste użytkowanie gruntu    -   0,12 zł/m2/mies.
d) ogrzewanie obiektu                     -   2,07 zł/m2/mies.
e) zużycie wody                               -   0,09 zł/m1/mies.
Obiekt jest o wysokości wnętrza ponad 6 m, przeszedł kompletną 
termomodernizację łącznie z wymianą okien i drzwi zewnętrznych ( stawka 
remontowa ponad 4 zł/m2), pozostałe pozycje jak w punkcie 1, koszty ogólne i 
administracji na poziomie ok: 3 zł x 859,75 x 12 miesięcy =30.951 zł za 2014 rok.



                Tak więc SM „Kolejarz” uzyskał wynagrodzenie za koszty administracji 
i zarządu nieruchomością w  wysokości: 7.911 + 30.951 = 38.862 zł, czyli średnio
w granicach 2,48 zł/ m2 miesięcznie. Z powyższego wynika, że Spółdzielnia rozlicza 
się z Biblioteką i SOK według kosztów własnych, czyli bezwynikowo.               
Proszę przyrównać powyższe do czynszów w nowych lokalach komunalnych 
( Sołdka i Konarskiego) oraz zasad racjonalnego gospodarowania zasobem przy 
czynszu na poziomie 3% wartości odtworzeniowej obiektu.
Pragnę zwrócić uwagę na niski koszt jednostkowy ogrzewania przy tak wysokim 
wnętrzu (rozliczamy wg powierzchni) oraz opłatach na rzecz Urzędu Miejskiego:
- podatek od nieruchomości:        - 34.092,24 zł
- wieczyste użytkowanie gruntu:  -  1.811,16 zł
                     Razem:                    - 35.903,40 zł
                                                                                                                                  
Proszę o podanie powierzchni obiektu  IV Liceum przy ulicy Grottgera 13
oraz poniesione tam w 2014 roku wydatki rzeczowe bez remontów, ale łącznie z 
administratorem, konserwacją zieleni i ogrodzenia, ubezpieczeniem, oświetleniem 
obiektu itp.   Wtedy będzie można porównać jaka będzie różnica kosztów w obecnej 
i przyszłej lokalizacji SOK i placówki Biblioteki. Pozostaje oczywiście poza tym 
kwestia kosztów dostosowania obiektu do nowej funkcji oraz akceptacji społecznej  
ze strony użytkowników (obecne położenie w środku osiedla, a Liceum poza 
osiedlem), ale też i pracowników obu placówek.   

                                                    Z poważaniem: ….....................................................................

                                                                                                                          ( Bogusław Dobkowski ) 

Do wiadomości:
1. Beata Chrzanowska – Przewodnicząca RM.
2.         a / a               






















